
   
 

STÄMMETS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 
Förslag på̊ dagordning till årsmötet 30 juli 2023 kl. 10.00  

1. Mötets öppnande.  

2. Fråga om mötets behöriga utlysande.  

3. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet.  

4. Val av justeringsmän – tillika rösträknare.  

5. Fastställande av dagordning. 

6. Granskning och godkännande av fullmakter. 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse. 

8. Ekonomisk rapport för verksamhetsåret 2022-07-01-2023-06-30.  

9. Revisionsberättelse.  

10. Ansvarsfrihet för styrelsen.  

11. Utgående kassabehållning 

Styrelsen föreslår att den överförs till nästa års verksamhet.  

12. Fastställande av årsavgifter för 2024. 

Styrelsen föreslår att årsavgiften höjs från 500 kr till 1000 kr (2024). 

Sista inbetalningsdag för årsavgiften blir 2023-09-30. 

13. Ersättning till styrelse och revisorer 

14. Föredragning och fastställande av debiteringslängden. 

15. Behandling av motioner. 

A. Samverkan ang. avgift för dagvatten och avlopp för etapp F (se bilaga) 

16. Vägar och vägunderhåll. 

17. Val av styrelse:  

Omval ordförande för 1 år. 

Omval 3 ledamöter för 2 år. 

Omval 2 suppleanter för 1 år. 

18. Tillsynsmän för vägar 1–2 för 1 år. 

19. Val av revisorer 2 för 1 år. 

20. Val av revisorssuppleanter 1 st. för 1 år.  

21. Val av valberedningen 3 st. för 1 år varav en sammankallande. 

22. Övriga frågor. 

A. Uppstart av grannsamverkan mot brott 

23. Protokollets tillkännagivande. 

24. Mötet avslutas. 



   
MOTIONER 

A.           Motion från Staffan Wihlborg Pilåsvägen 39. 
Stämmets Samfällighetsförening bör gentemot VIVAB argumentera och arbetets för att 
anslutningsavgifterna för avlopp och dagvatten för det sista området, etapp F, skall ligga på den nivå 
som gällde 2020 när arbetet påbörjades och färdigställdes. 
 
Bakgrund:  Arbetet med förläggning i gata påbörjades maj 2020 och färdigställdes samma år. Många 
fastighetsägare genomförde omfattande grävarbete på sina fastigheter inför anslutningen. Dessa 
arbeten fick senare avbrytas för att sedan i annan omfattning återupptas då det blev nödvändigt att 
ansluta till kommunalt vatten. Dessa förseningar har inneburit extra kostnader för fastighetsägarna, 
etapp F, då vi fått anlita entreprenörer för flera tillfällen. När vi kommer att få ansluta till VA nätet är 
det tredje gången vi får anlita entreprenörer i stället för normalt ett tillfälle - därför bör 
anslutningsavgifterna sättas på den nivå som gällde 2020 när vi normalt skulle ha anslutits till VA 
nätet. 


